
 

 

 

Zápis č. 12/2012 z 12. jednání AS FEK ZČU v Plzni ze dne 21. 

11. 2012 

Přítomní senátoři (od začátku jednání): PhDr. Věra Dvořáková, Ing. Michaela Krechovská 

Ph.D., Ing. Jan Tlučhoř Ph.D., Ing. Jiří Pešík, Ing. Martin Polívka, Bc. Klára Jechová, Adam 

Bárta, Mgr. Romana Suchá, Ing. Josef Červený Ph.D.  

Omluvení senátoři: PaedDr. Dana Egerová Ph.D., Ing. Pavlína Hejduková Ph.D., Bc. Zuzana 

Malá, Ing. Venuše Fišerová 

Neomluvení senátoři: Bc. Andrea Šusterová, Přítomní hosté: Doc. Dr. Ing. Miroslav 

Plevný, Ing. Hana Kunešová  

Přítomno: alespoň 9 senátorů AS FEK po celou dobu zasedání, senát byl po celou dobu 

jednání usnášeníschopný 

Skrutátory byli jmenováni dr. Tlučhoř a Bc. Jechová. 

Program: 

1. Vyhláška č. 9DV/2012 děkana FEK ZČU v Plzni „Přijímání ke studiu 

navazujících magisterských studijních programů na Fakultě ekonomické ZČU 

v Plzni pro akademický rok 2013/2014.“ 

2. Informace z AS ZČU v Plzni 

3. Informace ze studentské části AS FEK ZČU v Plzni 

4. Různé 

Řízení jednání se v nepřítomnosti dr. Egerové ujala místopředsedkyně AS FEK dr. 

Dvořáková. Úvodem přivítala senátory a hosty a představila navržený program jednání. AS 

FEK následně hlasoval o předloženém programu. 

Přítomno: 9 členů AS FEK 

Hlasování o programu jednání: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Program 12. jednání pléna AS FEK byl schválen. 

 

Ad 1) Vyhláška č. 9DV/2012 

Proděkanka pro studijní záležitosti Ing. Kunešová okomentovala předkládanou vyhlášku č. 

9DV/2012 „Přijímání ke studiu navazujících magisterských studijních programů na Fakultě 

ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2013/2014.“ Vyhláška byla diskutována již na 

minulém zasedání AS FEK. V reakci na závěry této diskuse bylo v textu oproti předchozí 

verzi provedeno několik formálních úprav. Co se týče obsahu, došlo k pozměnění nejvyšších 

počtů přijímaných uchazečů na 100 u oborů Podniková ekonomika a management a Systémy 

projektového řízení. Rovněž byl výrazně zredukován rozsah okruhů otázek k přijímacím 

zkouškám na navazující studium. 

Následovala diskuse s následujícími závěry: 



a) V dokumentu bylo prohozeno pořadí, v němž jsou jmenovány obory Informační 

management a Systémy projektového řízení. 

b) Bylo zjištěno, že okruh otázek „informatika“ k přijímací zkoušce na obor IM obsahuje 

i problematiku, která se na bakalářském studiu vůbec nevyučuje. Děkan doc. Plevný 

bude tuto skutečnost diskutovat s Katedrou informatiky a výpočetní techniky, na 

základě této diskuze mohou být otázky ještě upraveny. 

V průběhu diskuse přišel dr. Gangur. 

Vzhledem k odrážce b) bylo navrženo, aby se o předkládané vyhlášce hlasovalo s tím, že 

okruh otázek „informatika“ může být ještě vedením fakulty operativně pozměněn. S tímto 

návrhem vyslovili všichni přítomní senátoři souhlas. 

Na závěr diskuse bylo hlasováno následující usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU v Plzni schvaluje Vyhlášku č.9DV/2012 děkana FEK ZČU 

v Plzni „Přijímání ke studiu navazujících magisterských studijních programů na Fakultě 

ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2013/2014.“ 

Přítomno: 10 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

  

Ad 2) Informace z AS ZČU v Plzni 

Slova se ujal pan děkan, který senátory informoval o změnách v rozpočtové metodice ZČU. 

Podrobněji se věnoval především otázce odvodu prostředků do Fondu reprodukce 

investičního majetku. Dosud platný klíč pro rozpočítávání odvodů do FRIM byl již přežitý a 

pro FEK nepříliš výhodný, Akademickým senátem ZČU byly proto schváleny jeho úpravy. 

Jejich efekt by měl být pro FEK pozitivní.  

Místopředsedkyně AS FEK dr. Dvořáková následně stručně informovala senátory o ostatních 

tématech, která byla v poslední době na zasedáních AS ZČU řešena.  

 

Ad 3) Informace ze studentské komory AS FEK 

Předsedkyně studentské komory Bc. Jechová informovala senátory o volbě zástupce studentů 

v předsednictvu AS FEK. V tajné volbě vybírali studentští senátoři ze dvou kandidátů, Bc. 

Kláry Jechové a Ing. Jiřího Pešíka. Výsledky: 3 hlasy pro Bc. Jechovou, 1 pro Ing. Pešíka.  

Zástupkyní studentů v předsednictvu AS FEK byla zvolena Bc. Klára Jechová. 

 

Ad 4) Různé 

V rámci tohoto bodu bylo diskutováno několik témat: 

 Ing. Polívka seznámil senátory a pana děkana s určitou nespokojeností, která se šíří 

mezi studenty navazujícího studijního programu Podniková ekonomika a 

management, zejména pak zaměření Management podniku. Velmi vysoký podíl výuky 

na navazujícím studiu je zabezpečován doc. Vacíkem, což vede k tomu, že na některá 

témata je kladen dle studentů až přehnaný důraz a objevují se v několika předmětech, 

zatímco jiná jsou opomíjena. Připomínkami studentů se na svém jednání zabývalo i 

předsednictvo AS FEK, které doporučilo studentské komoře seznámit s touto situací 

plénum AS FEK na následujícím jednání a požádat vedení fakulty o informaci o tom, 



jak se bude tento problém řešit. Reakce děkana FEK: Tato situace je vedení známa, 

je zde snaha problém řešit.  

 Děkan FEK doc. Plevný seznámil senátory s informacemi, které kolují ohledně 

připravovaných změn ve vysokém školství. 

 Dr. Dvořáková položila otázku, jaká je situace s plánovaným stěhováním FEK. 

Reakce děkana FEK: Se stěhováním se stále počítá.  

 Na jednání přišel dr. Martinčík.  

 Dr. Tlučhoř se zeptal na výstupy z jednání vědecké a oborové rady. Reakce děkana 

FEK: Na radách se řešilo připravované rozšíření akreditace DSP o anglickou verzi. 

Dále došlo ke schválení rad studijních programů, schválení členů komisí pro SDZ a 

pro obhajoby disertačních prací a rovněž ke schválení členů komisí pro státní zkoušky 

z ekonomie a geografie.     

 Děkan doc. Plevný a proděkanka ing. Kunešová informovali senátory o aktuálním 

stavu převádění studentů oboru ERG na FEK a o hodnocení kvality výuky.  

 Dr. Horová položila otázku, zda jsou nějaké informace o tom, že by se do budoucna 

měly rušit RIV body. Reakce děkana FEK: Do budoucna se připravuje určitá změna 

metodiky hodnocení vědy, nic jistého se ale zatím neví. Nicméně ať bude nová 

metodika jakákoliv, vždy bude vycházet z publikačních výstupů.  

Po těchto bodech se již nikdo další nepřihlásil, místopředsedkyně AS FEK dr. Dvořáková tedy 

poděkovala senátorům a hostům za účast a jednání ukončila.  

Termín dalšího jednání pléna AS FEK nebyl prozatím stanoven.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Schválená usnesení 
Usnesení 1: 

Akademický senát FEK ZČU v Plzni schvaluje Vyhlášku č.9DV/2012 děkana FEK ZČU 

v Plzni „Přijímání ke studiu navazujících magisterských studijních programů na Fakultě 

ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2013/2014.“ 

Hlasovalo: 10 členů AS FEK, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

 

V Plzni dne 22. 11. 2012 

Zapsal: Ing. Martin Polívka, tajemník AS FEK 

Schválila: PhDr. Věra Dvořáková, místopředsedkyně AS FEK  

 


